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OBČINA AJDOVŠČINA       
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
30. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 19. aprila 2018, s pričetkom ob 
15.30, v sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil TADEJ BEOČANIN, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
            24 članov, opr. Aleksander Lemut in Vesna U. Simoniti 
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Mojca R. PLANINC, občinska uprava  
- Janez FURLAN, občinska uprava  
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava  
- Vida Šuštar, občinska uprava 
- Edvard PELICON, občinska uprava 
- Anja Jakin, občinska uprava 
- Andreja V. SUKANOVIĆ, občinska uprava 
- Mateja Poljšak Čuk, POP TV 
- Alenka Tratnik, Primorske novice 
- Karin Zorn, Radio Koper 

 
 
TADEJ BEOČANIN je najprej pozdravil prisotne in ugotovil sklepčnost.  
 

Z dnevnega reda je umaknil 5. točko - Odlok o ustanovitvi javnega zavoda  »Javni 
zavod za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina«. Predsedujoči je predlagal  glasovanje o 
spremenjenem dnevnem redu. 

 
   H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da je sprejet   naslednji     
 

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika in poročila o izvajanju sklepov 29. redne seje; 
2. Informacije in pobude; 
3. Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina in soglasja k  

 razporeditvi presežkov (pri posameznem zavodu): 
- Razvojna agencija ROD Ajdovščina 
- GRC Ajdovščina 
- Zdravstveni dom Ajdovščina 
- Lekarna Ajdovščina 
- Pilonova galerija Ajdovščina 
- Lavričeva knjižnica Ajdovščina 
- Zavod za šport Ajdovščina 
- Glasbena šola Vinka Vodopivca Ajdovščina 
- Ljudska univerza Ajdovščina 
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- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina   
- Osnovna šola Col 
- Osnovna šola Dobravlje 
- Osnovna šola Otlica 
- Osnovna šola Šturje, Ajdovščina 
- Otroški vrtec Ajdovščina 

4. Zaključni račun proračuna Občine Ajdovščina za leto 2017; 
5. Odlok o ureditvi cestnega prometa v občini Ajdovščina – 1. obravnava; 
6. Sklep o sprejemu pobude za ustanovitev nove krajevne skupnosti; 
7. Zahteva za obvezno razlago 20. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih v občini 

Ajdovščina 
8. Sklep o dispoziciji pozidave: Lokavec - Bitovi 2; 
9. Sklepi o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene:  

- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje Šturje 
- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje kulturno-humanitarnih dejavnosti na lokaciji bivšega kompleksa vojašnice 
Srečko Kosovel 
- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje stadiona 

10. Sklep o podelitvi priznanj Občine Ajdovščina v letu 2018; 
11. Sklepi o ukinitvi in vzpostavitvi javnega dobra. 

 
 
K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika seje ter poročila o izvajanju sklepov 29. redne  seje 
 
TADEJ BEOČANIN je vprašal, če je kaka pripomba na zapisnik 29. redne seje in na 
poročilo?   
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je prosil, da glasujejo o predlaganem zapisniku 29.  
seje. 
  
 H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 29. redne seje sprejet. 
 
Predsedujoči je predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov  29.  seje. 
 
 ZA je glasovalo  23 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo o izvajanju 
sklepov  sprejeto. 
 

 
K 2. točki dnevnega reda 
Informacije in pobude 
 
TADEJ BEOČANIN je vprašal, če ima kdo kako pripombo na odgovore oz. novo pobudo ali 
vprašanje? 
 
VILKO BRUS je želel povedati, da bo na seji prisoten, vendar ne bo glasoval. 
 
MARIJA TROŠT je rekla, da je na Radiu Koper slišala, da bo občina kupovala zemljišča na 
območju bivše Lipe. Ali to drži? 
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TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da se je sklenila pogodbo za kupnino za en del zemljišč na. 
Preostalo zemljišče se bo odkupovalo v skladu s proračunskimi možnostmi. Vsebinsko 
obstaja za to območje več idej: vrtec, stanovanjska gradnja… 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Letna poročila javnih zavodov, katerih ustanovitelj je Občina Ajdovščina in soglasja k 
razporeditvi presežkov (pri posameznem zavodu): 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da bodo vedno najprej dali možnost predstavniku sveta 
zavoda, če bo želel dati kako informacijo, potem bodo poklicali direktorja oz. ravnatelja. 
 

- Osnovna šola Otlica 
 

ALEKSANDER POPIT  je podal uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Osnovni šoli Col se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 
2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je priloga tega 
sklepa.« 
 

H  glasovanju  se  je  prijavilo  24  svetnikov.  ZA  je  glasovalo 21 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 

 
 

- Razvojna agencija ROD 
 
BRIGITA HABJAN ŠTOLFA je podala uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
MIRAN GREGORC je povedal, da je odbor za gospodarstvo obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, če se še vedno išče investitorja za hotel na Predmeji.  
 
BRIGITA HABJAN ŠTOLFA je pojasnila, da so nalogo pustili v planu, vendar investitorji 
vlagajo tja, kjer pričakujejo velike donose. Ogromno bodo morali narediti še na promociji, da bo 
zanimanje za hotel.  
 
TADEJ BEOČANIN je  dodal, da bodo maja naročili študijo, če je na tistem območju izvedljiv 
kakršen koli hotel. Variant je več – butični hotel ali hostel, vendar nobeden ne kaže dovolj 
velike ekonomičnosti. Še vedno pa želijo namenjati hotel nastanitvam gostov.  
 
MIRAN GREGORC je vprašal, kakšen pogled ima agencija glede ustanovitve novega zavoda 
za turizem? Ali vidijo prednosti povezovanja, ali bo to podvajanje,..? 
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BRIGITA HABJAN ŠTOLFA je rekla, da je povezovanje lahko zelo uspešno. Pri razvoju 
turizma je agencija vedno sodelovala z občino pri razvoju konceptov in povezovanju 
ponudnikov. Podvajanja ne bo, vsekakor bodo nudili vso strokovno pomoč kot podporno okolje. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo RODu, če pride do ustanovitve zavoda, vse naloge s 
področja turizma odvzelo. Tudi aktivnosti občine v smislu turističnega informacijskega centa, se 
bodo selile na zavod.  
 
MIRAN GREGORC je vprašal, kaj bo to  pomenilo za ROD v smislu prihodkov. 
 
BRIGITA HABJAN ŠTOLFA je pojasnila, da sta to 2 nalogi od 11, ki jih imajo s strani občine. 
Ko bo prišlo do odločitve, bodo naredili kalkulacijo in nov usklajen kadrovski plan glede 
projektov.   
 
  Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»Razvojni agenciji ROD se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 in preteklih let, kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

 ZA  je  glasovalo   21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
 

- Gasilsko reševalni center Ajdovščina 
 
MIHA ERGAVER  je podal uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da sta odbor za finance in premoženjske zadeve ter odbor 
za okolje in prostor obravnavala poročilo in predlagata občinskemu svetu, da sprejme 
soglasje o razporeditvi presežka. 
 
BORIS ŠAPLA je rekel, da je področje zaščite in reševanja zelo pomembno. Uspeh je odvisen 
od tehnike, orodja, vozil oz. ostale opreme in poveljnika, ki mora izdajati utemeljena in 
izvedljiva povelja. GRC je zaposlil mladega vodja enote. Zanima ga, če se že pozna njegovo 
delo v smislu poveljevanja do podrejenih, usposabljanja, taktičnih vaj in sodelovanja med 
poklicnimi in prostovoljnimi gasilci. Zahvalil se je za opravljeno delo.  
 
MIHA ERGAVER  je rekel, da so 1.3. zaposlili strokovnega vodja. Ima razno razna dodatna 
znanja, ki so v zavodu manjkala. Glede na strategijo se mora zavod še izboljšati s področja 
reševanja iz divjih voda. 3 kandidati so že uspešno opravili prve norme, tako da bodo verjetno 
maja imeli prve 3 reševalce iz vode. Vidi se že boljše sodelovanje s prostovoljnimi gasilci. 
Naslednje leto bodo rezultati vidni. 
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, katera tehnična sredstva najbolj potrebuje GRC? 
 
MIHA ERGAVER je povedal, da imajo za gašenje gozdnih požarov na izposoji vozilo  PGD 
Ajdovščina. Upa, da se bodo uspeli uskladiti z ustanoviteljico in Gasilsko zvezo o nakupu. V 
prihodnosti bo treba razmišljati tudi o vozilu za osnovno gašenje – stavbni požari.  Za to vidi 
neko možnost financiranja s strani države oz. DARSa na račun gašenja požarov v predorih. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
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»Gasilsko reševalnemu centru Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

 ZA  je  glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Zdravstveni dom Ajdovščina 
 
VILKO BRUS je kot predstavnik svet zavoda povedal, da so se sestali 3x. Ocenjuje, da 
delujejo pozitivno tako strokovno kot finančno. Zdravstveni dom ima finančne težave enake 
kot vsi zavodi v Sloveniji, vendar bo to treba sistemsko rešiti. Njegovo osebno mnenje je, da 
ZD deluje zelo dobro. 
 
BOŽA FERFOLJA je podala uvodno obrazložitev. Izpostavila je, da je 68.000 eur izgube, ker 
niso dobili povrnjenih izdatkov za dvige plač. Stroške so pokrili iz prihodkov preteklih let in 
nekaterih vzdrževalnih del pač niso izvedli ter tako dosegli soliden rezultat. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je vprašal, če lahko pojasni par stvari glede nove fizioterapije in načrtih, 
ki bodo temu sledili. 
 
BOŽA FERFOLJA je pojasnila, da je to občinska investicija. Kot izgleda, naj bi bila gradbena 
dela v roku končana. Jeseni bodo v izpraznjenih prostorih lahko uredili drugo ambulanto, saj 
kandidirajo za satelitski urgentni center. Tam bodo lahko 2 ordinaciji s skupnim sestrskim 
prostorom, kar pomeni zmanjšanje izmenskega dela.  
 
MITJA TRIPKOVIĆ je vprašal, kako ona vidi rešitev te situacije, ki je za občino neugodna. 
Zavod niža cene, država viša plače. Vzdrževalna dela bo enkrat treba opraviti in se bo izguba 
pojavljala. Kako bodo reševali situacijo – z dvigom cen ali kako drugače? 
 
BOŽA FERFOLJA je pojasnila, da so 70 % stroškov zavoda plače. Letošnji splošni akt dviga 
cene za 5 %, kar je za dvig plač premalo. Pripravlja se aneks za dvig cen, vendar za lansko 
leto lahko pove, da so se celo leto borili za dvig, pa niso uspeli. Če se bi v prihodnosti več let 
pojavljal minus, bo standard padel, česar pa si ne smejo dovoliti. Morali bi poskusiti skozi 
skupnost občin nekaj doseči. Če ustvarjajo presežek, povečujejo premoženje občine in 
obratno. Če do jeseni ne bodo dosegli sprememb, se bodo obrnili na občino, da bi skupaj 
nastopili.  
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Zdravstvenemu domu Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov 
nad odhodki iz leta 2016 in 2015 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo   21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
 

- Lekarna Ajdovščina 
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KATJA KRUŠIČ  je podala uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Lekarni Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz 
leta 2016 in 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo   21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
IVAN KRAŠNA je rekel, da bo nekaj časa odsoten, zato bi že sedaj povedal, da v Budanjah 
po dolgih letih ni več kombinacije. Nekaj staršev je hotelo otroke vpisati drugam, pa so 
ravnateljica in občinska uprava uspeli prepričati starše, za kar se jim zahvaljuje.   
 

- Pilonova galerija Ajdovščina 
 

TINA PONEBŠEK je podala uvodno obrazložitev. Poudarila je, da si galerija ne more zastaviti 
kakega ambicioznega programa. Imajo objekt, ki je zaradi svoje energetske neučinkovitosti 
velik potrošnik sredstev. Žal ne morejo zagotavljati zaščite del in normalnih delavnih pogojev. V 
zimskem času je 14  stopinj v pritličju, v etaži 18 do 20 in to kljub ogrevanju. Apelira, da se za 
hišo nameni več sredstev, kot jih je planiranih. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Pilonovi galeriji Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo  20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
 

- Lavričeva knjižnica Ajdovščina 
 

ARTUR LIPOVŽ  je podal uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
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MIRAN GREGORC je vprašal glede prostorske stiske in potreb oz. vizije za prihodnost. Lani je 
bila ena od možnosti umestitve na Lavričev trg, sedaj to odpade. 
 
ARTUR LIPOVŽ je povedal, da prostora ni več, kvečjemu manj, dejavnosti pa imajo več. Z 
ustanovitelji so obravnavali več lokacij, med njimi tudi lokacijo Nanos. Strinjali so se, da je to 
lepa lokacija, vendar nastane razvojni  problem. V naslednjih 40-letih bi potrebovali okrog 3000 
– 3600 m2 površine, kar je na teh površinah problem. Težava je  tudi v umestitvi na 2 oz. 3 
nadstropja in v garaži za bibliobus. Nekaj strokovnih pomislekov je, zato je treba še razmisliti. 
 
DUŠAN MIKUŽ je izrazil pohvalo, da poleg redne dejavnosti delajo tudi druge projekte, ki 
bogatijo kulturno ponudbo v občini in izrazil željo, da s tem nadaljujejo. 
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, če vidijo možnost razširitve dejavnosti na bivše plesišče oz. 
prostor, kjer je parkiran bibliobus? 
 
ARTUR LIPOVŽ je pojasnil, da je tam okrog 380 m2. Če bodo ostali na isti lokaciji, bodo morali 
ta vrt žrtvovati oz. vsaj zmanjšati. Z ustanoviteljem so si zadali cilj, da letos izberejo lokacijo. S 
temeljito preureditvijo bi bila zadeva izvedljiva. Lokacija je izvrstna.  
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Lavričevi knjižnici Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo  20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
- Zavod za šport Ajdovščina 

 
UROŠ PINTAR je podal uvodno obrazložitev, v kateri je izpostavil, da želijo povečati športni 
turizem. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, kakšne so sedaj aktivnosti na področju Mladinskega hotela 
(priporočila nadzornega odbora) – razmejevanje  tržne dejavnosti in možnosti kake koncesije? 
 
UROŠ PINTAR je pojasnil, da je zavod upošteval usmeritve nadzornega odbora in razmejil 
zaposlene med tržno in javno dejavnost. Sredstva za zaposlene na tržni dejavnosti gredo 
izključno iz prihodkov hostla, ostalo iz mladinske dejavnosti. Dela so prepletena. Strokovni 
delavec za mladinsko dejavnost mora v času dežurstva opraviti še receptorsko delo, menjati 
rjuhe itd.. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, koliko je torej zaposlenih v hostlu oz. na tržni dejavnosti. Nadzorni 
odbor je predlagal, da se razmisli o možnosti koncesije ali drugačnem načinu upravljanja 
 
UROŠ PINTAR je pojasnil, da je vodja mladinskega hotela 70 % na javni dejavnosti, 30 % na 
tržni, specialist za mladinsko delo je 90 % na javni, 10 % na trži dejavnosti, strokovni delavec 
za mladino enako, receptor in vzdrževalec 65 % na tržni, 35 % na javni službi, čistilka pa 50 %. 
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Pobuda, da bi hostel dajali v najem, se jim zdi nesmiselna, ker se dela hostla in mladinske 
dejavnosti prepletajo. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal, če potem ni možno skupno funkcioniranje najemnika in zavoda? 
 
UROŠ PINTAR je rekel, da so povsod možnosti. Problem bi nastal pri razmejitvi stroškov in 
sredstev, s katerimi upravlja. Stavba je bila v pretežni meri sofinancirana iz mednarodnih 
projektov in namenjena izključno mladim, zato so se odločili za razmejitev dejavnosti po 
kriterijih, ki jih je predlagalo ministrstvo.  
 
BOGDAN SLOKAR je vprašal, če se je Nogometni klub Ankaran zanimal za stadion v 
Ajdovščini, saj menda hodijo v Dravograd. Stadion ni zaseden in pridobili bi še nekaj sredstev 
za vzdrževanje. Po informacijah so bili nekateri proti najemu. 
 
UROŠ PINTAR je povedal, da glavni nogometni stadion lahko prenese določene tedenske 
obremenitve. O zadevi so temeljito premislili. Cel pogon ND šteje 250 otrok in člansko ekipo, ki 
ima vse tekme na tem stadionu. Občasno je tu še dekliška ekipa in mladinski pogon do 
selekcije U11. Sigurno bi jim prišla prav dodatna sredstva, vendar bi jim obremenitev stadiona 
onemogočila, da bi imeli ankarančani tekme v Ajdovščini. V preteklem letu so imeli skupaj z 
Nogometno zvezo Slovenije 40 reprezentančnih akcij. S tem zagotavljajo prepoznavnost 
stadiona. Čeprav bo tu svetovno prvenstvo psov, bodo izpeljali 2 mednarodni tekmi v poznih 
večernih urah. Prihajajo tudi skavti iz pomembnih klubov  Liverpool in Manchester.  Spoštujejo 
ankaranski klub, vendar imajo prednost domicilni klubi in naš podmladek. Igrišče je zelo 
zasedeno. 
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, ali se kaj dela glede akustike v veliki dvorani, ker tu ni dvorane 
za kake večje prireditve. Kako je z gimnastično dvorano oz. ali se kaj dela na tem?  Ali 
avtokamp že obratuje oz. kdaj začne, saj v Vrhpolju že deluje. 
 
UROŠ PINTAR je še 1x pojasnil, da je njihova dvorana namenjena za športne prireditve in ne 
za kulturne oz. glasbene. Lani so uredili ozvočenje dvorane, ki je bilo nujno potrebno. 
Aktivnosti  glede gimnastične dvorane potekajo, iščejo finančne vire. Avtokamp obratuje. V 
prihodnjem tednu bo svetovno prvenstvo belgijskih ovčarjev in prirejajo kamp, saj bodo 
prepolnili kapacitete. V preteklih letih je kamp začel obratovati 1. 5. in zaključil 31. 10., lani pa 
so začeli 1.4. in zaključili s 15. 11. 
 
VALENTIN KRTELJ je rekel, da se je pogovarjal z očetom Aljaža Pegana, ki je zatrdil, da je 
Aljaž pripravljen pomagati. 
 
UROŠ PINTAR je rekel, da imajo projekte izdelane, če pa je pripravljen finančno podpreti, ga 
bodo z zadovoljstvom sprejeli. O izgradnji so seznanili Gimnastično zvezo in pridobili prioriteto 
I. k investiciji, sredstva so dobili odobrena na Fundaciji za šport in na ministrstvo, vendar  niso 
zadoščala. Nameravajo namreč urediti dvorano, ki bo ustrezala tekmovanju mladinskih 
selekcij. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da upa, da se bo kaj zgodilo tudi na ravni države. Danes je dobil 
namreč informacijo, da bodo dali razpis za dodatna sredstva za izgradnjo nove športne 
infrastrukture v lasti občin, vendar samo v višini 1 mio. Pogledati morajo, če je sploh gimnastika 
v prioriteti. 
 
BORIS ŠAPLA je omenil, da je Aljaž Pegan na Gimnastični zvezi kotira zelo visoko in da lahko 
pomaga. Ali bodo za tekmovanje psov oddajali tudi stadion ter komu in za kakšno ceno? 
 
UROŠ PINTAR je rekel, da bi bilo g. Pegana smotrno vključiti v dogajanje. Mogoče bo imel 
interes ustanoviti društvo, če živi v Ajdovščini. Za tekmovanje psov bodo dali v najem igrišče z 
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umetno travo, pomožno in glavno igrišče za ceno 2000 eur za cel teden. Določitev cene - ker 
ne bo tekem in treningov, so zračunali, kakšen bi bil izpad prihodkov. Cena je zelo sprejemljiva, 
ker sledijo cilju, da privabijo čim več turistov in da se morebiti še vrnejo. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je izrazil zadovoljstvo, da so vsi skupaj ugotovili, da se da povečati 
obiskovalce v kampu in da se jih da še podvojiti. Že več let se v poročilu pojavlja dolžnik BHM. 
Kako daleč so? 
 
UROŠ PINTAR je obrazložil, da so za kamp pridobili uporabno dovoljenje leta 2012, potem so 
spreminjali ime, itd.. Zadnji dve leti intenzivno delajo na pridobivanju turistov. Kamp je tranzitni, 
poleg letnega kopališča ne nudi kaj dosti, saj nimajo vzletne cone, kot jo ima kamp Lijak, kjer 
padalci pristajajo zraven kampa. Trudijo se z drugačnimi športnimi panogami. Tako so lani 
dvignili štev. obiskovalcev, nekaj tudi na račun kampa otrok. Pod kratico BHM je zajet bar v 
Hiši mladih, kjer so sedaj zamenjali najemnika. Vsako leto je ob zaključku leta zamujal vsaj z 
zadnjo najemnino, zato je bil vedno v poročilu kot dolžnik, dolg pa je poravnan.  
 
MATJAŽ BAJC je rekel, da je med starši zopet završalo, ko je v Prekmurju gol padel na enega 
otroka (pred par leti se je to zgodilo v naši občini). Ker ima občina oz. KS kar nekaj igrišč v 
upravljanju, je dal pobudo, da se jih opozori, da morajo biti goli pritrjeni. Verjame, da ima zavod 
to urejeno, vendar se je spomnil, da na to opozori, ker je govora o športu. 
 
UROŠ PINTAR je rekel, da je prva preventiva odstranitev železnih golov, ker so 20x težji od 
aluminijastega. Zavod jih je večina že zamenjal, ostalo je samo še pomožno igrišče in so 
zamenjavo dali v plan. Sicer pa jih uporabniki ne smejo uporabljati, zato tam ni tekem. 
Priporoča, da to po KS zamenjajo. Iz izkušenj namreč lahko pove, da je že večkrat aluminijasti 
gol padel na otroka, pa je nastala samo buška. 
 
TADEJ BEOČANIN je obljubil, da bo občina preverila. 
 

Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
 »Zavodu za šport Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo 20  svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Ljudska univerza Ajdovščina 
 

EVA MERMOLJA  je podala uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
TADEJ BEOČANIN je odprl razpravo.  
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Ljudski univerzi Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2016 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je 
priloga tega sklepa.« 
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ZA  je  glasovalo 19    svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
 

- Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina 
 

IRENA KODELE KRAŠNA  je podala uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
TADEJ BEOČANIN je odprl razpravo.  
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Osnovni šoli Danila Lokarja Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki iz leta 2016 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo  19 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Osnovna šola Col 
 

RAJKO IPAVEC  je podal uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
DUŠAN MIKUŽ je vprašal glede sofinanciranja prevozov otrok s strani občine na športne 
dneve, ekskurzijo ali obiske v Ajdovščini. Nekaj je bilo rečeno, da bodo okoliška šole dobile 1 
ali 2 prevoza. Zanima ga, ali so dobili sredstva ali ne. 
 
RAJKO IPAVEC je odgovoril, da se to izvaja in da je občina že lani zagotovila sredstva za 
prevoze predvsem za obiske prireditve v mestu Ajdovščina. Kar so dobili, so tudi porabili za ta 
namen. Glede ekskurzij pa je to stvar države. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Osnovni šoli Col se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki iz leta 
2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je priloga tega 
sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 
 

- Osnovna šola Dobravlje 
 

MIRJAM KALIN je podala uvodno obrazložitev. Izpostavila je velik državni uspeh šole na 
projektu razvojnega sodelovanja, ki so ga predstavljali kot primer dobrih praks. Kot skupen 
uspeh vseh šol in občine pa je projekt Filmska vzgoja otrok.  



 11 

 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je rekel, da je sedaj prevoz otrok do šole Skrilje urejen. Zaznal je, da 
povsod uvajajo prost vstop na WIFI omrežja. Ali ne bo to preveč vabljivo za učence, ki bodo 
med poukom srfali? Mogoče bi bilo bolje, da bi nekako na skrito odprli omrežje. 
 
MIRJAM KALIN je pritrdila, da je prevozov urejen. Kar pa se tiče omrežja, imajo na šoli 
dogovor, da med poukom učenci ne smejo uporabljati telefona. Lahko jih po pouku, ali med 
zaradi potreb pouka. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je vprašal kako dosežejo, da telefona ne uporabljajo med poukom? 
 
MIRJAM KALIN je rekla, da se z učenci največ doseže z dogovorom in s tem, da se jim pove, 
kaj je pozitivno in kakšne so pasti. Vedno so izjeme, ki dogovor kršijo, ampak pri večini to je.  
 
MIRAN GREGORC je vprašal, kako šola občuti potek prometa v podružnici v Vipavskem Križu 
glede na nov režim? 
 
MIRJAM KALIN je pojasnila, da je potekalo brez pripomb do dneva, ko je snežilo. Dostop z 
vzhodne strani ni bil možen. Po telefonskih klicih na komunalo in občino se je takoj uredilo, 
vendar je pri starših že povzročilo nejevoljo. Žal sta potem še redarja tisti dan tam napisala kar 
nekaj kazni staršem otrok iz vrtca. Posledično je prišlo do negodovanja oz. velike želje staršev, 
da se dostop z vzhodne strani uredi in razširi parkirišče. To so občini prenesli. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Osnovni šoli Dobravlje se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 
iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi presežka, ki je priloga tega 
sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Osnovna šola Šturje, Ajdovščina 
 

LEA VIDMAR  je podala uvodno obrazložitev. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je povedal, da se bo dotaknil nacionalnega preverjanja znanja - v vseh 
postavkah imajo učenci boljše rezultate od slovenskega povprečja, razen pri slovenščini. Kako 
si to razlagajo?  
 
LEA VIDMAR je pojasnila, da je to bilo ena črna točka. Podrobno so analizirali ta rezultat, tudi 
na svetu staršev oz. svetu šole je bilo o tem veliko govora. Na državnem nivoju je zelo padel 
uspeh na tem področju, vendar to ni potuha za šolski rezultat. Generacija je bila slabša. 
Primerjali so rezultate teh otrok v 6. razredu in rezultate njihovih končnih ocen skozi vsa 4 leta. 
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Tukaj so dobili vzporednice. Že 6 leto izvajajo malo drugačen pouk – formativno spremljanje, 
kjer so stvari po metodiki postavljene drugače. To ne bi smelo biti vzrok, vendar mogoče ni 
način, ki bi zadostoval za strogi šolski sistem, ki je poslušaj, nauči se, piši test. V tistem 
trenutku si ocenjen za neko obdobje. Občina in vsi ravnatelji so enkrat že delali analizo, kaj 
sodi v ta procent. Ni zanemarljiv podatek, da so 4 učenke, ki so izstopale po znanju pri 
slovenščini, bile takrat v Washingtonu in je kak procent padel tudi tu. Letos delajo učiteljice več 
na slovnici in na razumevanju besedišča na daljših in težjih besediščih, ki so jih prej izpuščale 
ali pa jih prilagajale učencem glede na njihove sposobnosti.  
 
TADEJ BEOČANIN je prenesel pohvalo svetnika Ivana Krašna vezano na kombinacijo pouka. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Osnovni šoli Šturje, Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 in preteklih let, kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Otroški vrtec Ajdovščina 
 

ALENKA MOČNIK  je podala uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je rekel, da je zasledil v gradivu, da 51 otrok ostaja zunaj, ker ne 
dosežejo starosti. Kaj lahko naredijo, ker so starši v stiski, ko morajo v službo? Vrtec potem 
iščejo izven občine, kar mora potem občina kriti. Ali lahko naredijo kak informativni vpis, da bi 
pomagali rešit problem? 
 
ALENKA MOČNIK je rekla, da je mogoče slabo razumel podatek. Pojasnila je, da so v 
lanskem letu sprejeli 51 vlog staršev, ki so vpisovali otroka v rednem roku. Ker je šlo za napr. 
dvomesečnega otroka, ga septembra še niso dali v vrtec. Do 15. 1. so te vloge reševali in 
otroke sprejemali na prosta mesta. Nekaj otrok je ostalo brez možnosti (okrog 20), ne vseh 51. 
Imajo prostorsko stisko, čeprav rešujejo z oddelki v drugih stavbah. Potrebno bo razmišljati o 
širitvi ali graditvi, saj notranje igralne površine v starejših objektih ne ustrezajo normativom, ki 
so določeni s pravilnikom. V preteklih letih so pustili kako igralnico prosto, da so  med letom 
odprli nov oddelek, če je bilo to možno.  
 
DUŠAN MIKUŽ je dejal, da se med starši pojavlja večji interes po oddelkih montessori, kot jih 
vrtec zagotavlja. Kot razlog v poročilu navajajo, da je premalo izšolanega kadra. Zanima ga, 
kako bodo reševali, saj se določeni elementi pri izobraževanju potem nadaljujejo tudi v šoli. 
 
ALENKA MOČNIK je pojasnila, da imajo oblikovane 4 take oddelke z elementi te pedagogike. 
Vrtec ni registriran za izvajanje čistega programa montessori. Vzgojiteljice so klasične 
vzgojiteljice z zaključeno predšolsko vzgojo, in so se dodatno izobrazile za ta program. Ker pa 
imajo ženski kolektiv, nastane problem v času porodniške odsotnosti vzgojiteljice. Na trgu so 
čiste montessori vzgojiteljice, ki pa nimajo splošne predšolske izobrazbe. Takih zavod ne sme 
zaposliti.   
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DUŠAN MIKUŽ je vprašal, zakaj ne izobrazijo še kake vzgojiteljice, da bi lažje reševali 
nadomeščanje ali celo ponudili kak oddelek več? Ali ni interesa v kolektivu? 
 
ALENKA MOČNIK je pojasnila, da je delo uspešno, če je človek v nekaj prepričan. Nekateri 
starši natančno poznajo ta program, drugi pa bi tja vpisali otroka, ker je to moderno. Smisel te 
vzgoje je, da družina potem tudi doma tako ravna. Vrtec nima take registracije. Ob vpisu ne 
preverjajo staršev. Letos se izobražuje še ena vzgojiteljica, vendar bo tudi ena odšla na 
porodniški dopust in bo samo menjava. Ob prostorski stiski bi težko širili te elemente. 
Izobraževanje pa izvajajo znotraj vrtca in se marsikatera vzgojiteljica poslužuje elementov 
samostojnosti.  
 
BOGDAN SLOKAR je vprašal glede higienskih navad. Kako pogosto opozarjajo starše na uši, 
garjavost in podobne parazite… Kakšne možnosti imajo v zavodu zatreti te nadloge? Eni starši 
so zelo dosledni, vzamejo bolniško, drugi pa ne naredijo nič. Do kdaj se bo to toleriralo? 
 
ALENKA MOČNIK je pojasnila, da so to resne težave v celi državi. Tukaj je predvsem naloga 
staršev. Ko se problem v skupini zazna, takoj obveščajo starše z obvestili na vratih čez cel 
trakt, kjer se otroci lahko gibljejo. Dajo jim tudi zgibanke in vsa možna navodila. Perica v 
zavodu je že zelo utrujena, ker je treba vso posteljnino ponovno oprati, dodatno prečistiti vse 
ležalnike, razkužiti itd.. Kako to ugotoviti? Praviloma otroku ne smejo pogledati lasišča. Tukaj je 
tudi zagata staršev, ker zdravnik za to ne piše bolniške. Eni starši resno pristopijo in operejo in 
prečistijo vse, tudi avto. Maja pričnejo s plavalnim tečajem. Otroku s to težavo ne bodo dovolili 
iti na bazen, ker uši živijo tudi v vodi. Zelo se trudijo, pa ne uspe. Ko problem zaznajo, lahko 
samo prosijo starše, da otroka odpeljejo domov.  
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Otroškemu vrtcu Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka prihodkov nad 
odhodki iz leta 2017 in preteklih let, kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da predlagan sklep sprejet. 
 

- Glasbena šola Vinka Vodopivca Ajdovščina 
 

BERNARDA PAŠKVAN  je podala uvodno obrazložitev. 
 
IVAN VODOPIVEC je povedal, da je odbor za družbene zadeve obravnaval poročilo in 
predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da je odbor za finance in premoženjske zadeve obravnaval 
poročilo in predlaga občinskemu svetu, da sprejme soglasje o razporeditvi presežka. 
 
BORIS ŠAPLA je podal čestitke in zahvalo za  prehojeno, bogato, dinamično in ustvarjalno pot 
z željo, da se preselijo v prepotrebne nove prostore. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o naslednjem sklepu: 
 
 »Glasbeni šoli Vinka Vodopivca Ajdovščina se podaja soglasje k razporeditvi presežka 
prihodkov nad odhodki iz leta 2017 kot je predlagano in specificirano v predlogu o porabi 
presežka, ki je priloga tega sklepa.« 
 

ZA  je  glasovalo   18  svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep sprejet. 
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K 4. točki dnevnega reda 
Zaključni račun proračuna Občine Ajdovščina za leto 2017 
 
TADEJ BEOČANIN je podal uvodno obrazložitev. 
 
POLONCA VOLK je povedala, da so vsi 4 odbori in komisija obravnavali zaključni račun in 
predlagajo občinskemu svetu, da g a  sprejme. 
 
             Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o 
predlaganem Zaključnem računu proračuna Občine Ajdovščina za leto 2017. 
 
   H glasovanju se je prijavilo  23 svetnikov. ZA je glasovalo  19 svetnikov.  
Predsedujoči je ugotovil, da Zaključni račun proračuna Občine Ajdovščina za leto 2017 
sprejet.     
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odlok o ureditvi cestnega prometa v občini Ajdovščina  
 
IRENA RASPOR  je podala uvodno obrazložitev. 
 
VALENTIN KRTELJ je kot predsednik odbora za okolje in prostor povedal, da so naveden 
odlok obravnavali in sprejeli pozitivno mnenje ter da predlagajo občinskemu svetu, da ga 
sprejme v I. obravnavi. 
 
DUŠAN MIKUŽ je rekel, da so v 3. točki pristojnosti za urejanje prometa. Poskušal je dobiti 
neko logiko, zakaj določa enosmerne ceste in javne površine za polnjene električnih vozil 
župan, v pristojnosti občinske uprave pa je določanje prednostnih križišč.  
 
IRENA RASPOR mu je odgovorila, da je v odloku predlagano, da ima več pristojnosti 
občinski svet, kot bi jih glede na zakonodajo imel, predvsem na področju parkirišč, območij 
umirjanja prometa. Župan glede na 1. alinejo lahko določi prepoved npr. na neki cesti, ki je v 
slabem stanju in se tam izvaja promet s hlodovino. Če se dela s tem škoda na cesti, se da 
pristojnost županu, da ne bi s tem obremenjevali občinskega sveta. Polnjenje električnih 
avtomobilov je brezplačno. Čeprav gre za minimalni strošek tokovine, je to obremenitev za 
občino in o tem ne more odločati občinska uprava.  
 
DUŠAN MIKUŽ je rekel, da vodi občinsko upravo župan. 
 
TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da občinsko upravo vodi direktorica in ne on. 
 
JANEZ TRATNIK je vprašal, če je prav, da so cene v tolarjih? 
 
IRENA RASPOR je pojasnila, da nov odlok razveljavlja prejšnji odlok, kjer pa so cene v 
tolarjih.  
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da ima ga. Irena še nekaj predlogov za popravke. 
 
IRENA RASPOR je povedala, da so se posvetovali in bodo v 2. členu malo drugače 
poimenovali izraz »javna površina«. Upoštevali bodo dikcijo še veljavnega Zakona o graditvi 
objektov in sicer »površina, katera raba je pod enakimi pogoji namenjena vsem, kot so javna 
cesta, ulica, trg, tržnica, igrišče, pokopališče, parkirišče, park, zelenica, rekreacijska površina 
ipd. ». Pri definiciji parkirne ure »Parkirna ura je naprava za označitev časa prihoda« ne pa 
za  trajanje parkiranja, tako da bi drugi del stavka črtali.  Pri parkomatu je zadeva podobna, 
čeprav se z vstavitvijo denarja tudi določi, koliko časa se bo parkiralo. Ker so parkomati 
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različni, bi tudi tu črtali čas dovoljenega parkiranja. Pri 5. členu bi v 3. odstavku navedli 
drugačno definicijo, ker bodo lahko tudi občani odpirali zapore. V 6. členu je izpadlo iz teksta 
»vozila, ki jih vozijo zdravstveni delavci, delavci socialnih služb in invalidskih organizacij ob 
obisku oskrbovancev, bolnikov, ostarelih, onemoglih, invalidov na domu zaradi nujnih in 
neodložljivih storitev potrebnih za zdravje in njihovo življenje.« To je dikcija zakona. Ker je 
dostava pošte in paketov sedaj na trgu, bi »vozila pošte« zamenjali z »izvajalci poštnih 
storitev«. V (4)  odstavku bi bolj podrobno opredelili imetnike dovolilnic. Garaža, dvorišče ali 
gradbena parcela mora biti v zasebni lasti in bolj podrobno bi opredelili dostavo. V 8. členu je 
predlagana prepoved tranzitnega prometa tovornih vozil znotraj mesta. Govorijo o občinskih 
cestah, ne državnih, zato bi v 2. točki dodali »Vožnja s tovornimi vozili na občinskih cestah«. 
V 18. členu je izpadla beseda »to«, tako da bi bilo pravilno »v kolikor to ni posebej 
dovoljeno«. V 22. členu v (2) odstavku bi bilo mogoče boljše »da ne onemogočajo do javnih 
zelenih površin (npr. parkiranje z nadkrivanjem).« V 24. členu bi v (1) in (3)  odstavku izločili 
»polnilnih točk ter odjemnih in oddajnih mest za vozila«. V 26. členu se v (4) odstavku črta 
»vendar čim bližje prejšnjemu parkirnem mestu«. V 33. in 34. členu se beseda »sankcionira« 
zamenja s »kaznuje«. V 35. členu pa bi dodali še »13/17«. 
 
             Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o 
predlaganem Odloku o ureditvi cestnega prometa v občini Ajdovščina v I. obravnavi. 
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 20  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan odlok v I. obravnavi  sprejet. 
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Sklep o sprejemu pobude za ustanovitev nove krajevne skupnosti 
 
ZLATA ČIBEJ  je podala uvodno obrazložitev.  
 
VILKO BRUS je povedal, da je komisija sprejela pozitivno mnenje ter da predlaga 
občinskemu svetu, da ga sprejme. 

 
             Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o Sklepu o 
sprejemu pobude za ustanovitev nove krajevne skupnosti. 
 
             H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo  23 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan sklep    sprejet. 
 
 
K 7. točki dnevnega reda 
Zahteva za obvezno razlago 20. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih v 
občini Ajdovščina 
 
NINA ŠTRANCAR je povedala, da je komisija navedeno zahtevo obravnavala in ugotovila, 
da je utemeljena ter pripravila predlog obvezne razlage, ki jo predlagajo občinskemu svetu v 
sprejem. 

 
            Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o Obvezni razlagi 
20. člena Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih v občini Ajdovščina. 
 
             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  19 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagana zahteva    sprejeta. 
 
 
K 8. točki dnevnega reda 
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Sklep o dispoziciji pozidave: Lokavec – Bitovi 2 
 
MARICA Ž. BRECELJ  je podala uvodno obrazložitev. 
 
VALENTIN KRTELJ je povedal, da je odbor za okolje  naveden sklep obravnavali in sprejel 
pozitivno mnenje ter predlagajo občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
DUŠAN MIKUŽ je rekel, da podpira, da se to v celoti uredi, vendar so v prejšnjem času 
sprejeli kar nekaj dispozicij, pa realizacije ni bilo. Občina bi morala bolj intenzivno pristopiti, 
da bi bila ta območja tudi pozidana, drugače ostaja samo suma zazidljivih površin. Če se 
območij komunalno ne uredi, nastaja velika škoda. Delati bi morali na isti način, kot pri 
obrtnih conah, kjer se uredi infrastrukturo 
 
TADEJ BEOČANIN mu je odgovoril, da se z njim strinja, vendar so običajno te dispozicije 
vezane na konkretne pobude investitorjev in se z njimi dogovarjajo o komunalni ureditvi 
območij. Na zalogo jih ne opremljajo, ampak takrat, ko je potrebno. Strinja se, da je potrebno 
zagotavljati pogoje za individualno stanovanjsko gradnjo. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o predlaganem 
sklepu: 
 
             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo  21 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Sklep o dispoziciji pozidave: Lokavec-Bitovi 2  
sprejet. 
 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Sklepi o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene: 
 
MOJCA REMŠKAR PLANINC  je podala uvodno obrazložitev. 
 

- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje Šturje 

 
POLONCA VOLK je povedala, da sta odbor za finance in odbor za urejanje prostora 
sprejela mnenje, da se s sklepom strinjata in predlagata, da ga občinski svet sprejme. 
 

- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje kulturno-humanitarnih dejavnosti na lokaciji bivšega kompleksa vojašnice 
Srečko Kosovel 

 
POLONCA VOLK je povedala, da sta odbor za finance in odbor za družbene zadeve 
sprejela mnenje, da se s sklepom strinjata in predlagata, da ga občinski svet sprejme. 
 

- Sklep o javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – 
območje stadiona 

 
POLONCA VOLK je povedala, da sta odbor za finance in odbor za družbene zadeve 
sprejela mnenje, da se s sklepom strinjata in predlagata, da ga občinski svet sprejme. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  sklepu za 
območje Šturje. 
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             H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 21 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Sklep o javnem interesu za prenos državnega 
premoženja v razvojne namene – območje Šturje sprejet. 
 
Predsedujoči je predlagal glasovanje o sklepu za lokacijo bivšega kompleksa vojašnice 
Srečko Kosovel 
 
              ZA je glasovalo 20  svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Sklep o 
javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – območje kulturno-
humanitarnih dejavnosti na lokaciji bivšega kompleksa vojašnice Srečko Kosovel   sprejet. 
 

Predsedujoči je predlagal še glasovanje o  sklepu za  območje stadiona. 
 
             ZA je glasovalo 21   svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Sklepu o 
javnem interesu za prenos državnega premoženja v razvojne namene – območje stadiona 
sprejet. 
 
 
K 10. točki dnevnega reda 
Sklep o podelitvi priznanj Občine Ajdovščina v letu 2018 
 
JORDAN POLANC je podal predlog  Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
in predlagal občinskemu svetu, da sklep sprejme. 
 
DUŠAN MIKUŽ je povedal, da svetniška skupina Nova Slovenija pri tej točki ne bo 
sodelovala. Strinjajo se s predlogi, ne strinjajo pa se z načinom obravnave predlogov, ki so 
prispeli na komisijo. 
 
ALOJZIJ KLEMENČIČ je povedal, da bo svetniška skupina SDS ravnala enako. (Svetniki so 
zapustili sejno sobo). 

 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o naslednjem 
sklepu: 
 
»1. Petomajsko priznanje Občine Ajdovščina prejme: 
- Andrej Furlan, Vilharjeva ulica 28/a, 5270 Ajdovščina. 
 
2. Zlati znak Občine Ajdovščina prejmejo: 
-  Prostovoljci v projektu »Starejši za starejše za višjo kakovost življenja doma« 
-  Hermina Bavčar, Gradišče 43/a, 5270 Ajdovščina. 
 
3. Priznanja se podelijo na slavnostni seji Občinskega sveta Občine Ajdovščina ob 
praznovanju občinskega praznika. » 
 
             H glasovanju se je prijavilo 17 svetnikov. ZA je glasovalo 17  svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagan Sklep o podelitvi priznanj Občine Ajdovščina v letu 
2018  sprejet. 
 

 
K 11. točki dnevnega reda 
Sklepi o ukinitvi in vzpostavitvi javnega dobra 

 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k sklepu o ukinitvi javnega dobra v k.o. 
Ajdovščina. 
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VALENTIN KRTELJ  je rekel, da je odbor za okolje in prostor sprejel pozitivno mnenje in 
predlaga občinskemu svetu, da sklep sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o naslednjem 
sklepu: 

 
»1. Nepremičnini parc. št. 1236/5 k.o. 2392 Ajdovščina se ukine javno dobro.« 
 

H glasovanju se je prijavilo 23 svetnikov. ZA je glasovalo 19 svetnikov. Predsedujoči 
je ugotovil, da je  sklep  sprejet.  
 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k sklepu o ukinitvi javnega dobra v k. o. 
Planina. 
 
VALENTIN KRTELJ  je rekel, da je odbor za okolje in prostor sprejel pozitivno mnenje in 
predlaga občinskemu svetu, da sklep sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o naslednjem 
sklepu: 

 
»1. Nepremičnini parc. št. 904/1 k.o. 2399 Planina se ukine javno dobro.« 
 

ZA je glasovalo  19 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je  sklep  sprejet.  
 
 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k sklepu o ukinitvi javnega dobra v k. o. 
Vipavski Križ . 
 
VALENTIN KRTELJ  je rekel, da je odbor za okolje in prostor sprejel pozitivno mnenje in 
predlaga občinskemu svetu, da sklep sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o naslednjem 
sklepu: 

 
»1. Nepremičnini parc. št. 2792/6 k.o. 2391 Vipavski Križ se ukine javno dobro.« 
 

ZA je glasovalo  18 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je  sklep  sprejet.  
 
 
VIDA ŠUŠTAR je podala uvodno obrazložitev k sklepu o vzpostavitvi javnega dobra. 
 
VALENTIN KRTELJ  je rekel, da je odbor za okolje in prostor sprejel pozitivno mnenje in 
predlaga občinskemu svetu, da sklep sprejme. 
 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o naslednjem 
sklepu: 
 
Nepremičninam po priloženem seznamu se vzpostavi javno dobro. 

 
ZA je glasovalo  19 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je  sklep  sprejet.  
 

 
TADEJ BEOČANIN je povabil prisotne v Pigal na razglasitev županovega vina in podelitev 
listin odličnosti. Tej podelitvi se letos pridružujejo tudi oljkarji. Povabil jih je tudi na 
kresovanje, na proslavo na Predmeji, ter na občinski praznik.  
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Majsko sejo občinskega sveta bi za en teden premaknili s 24. maja na 31. maj, da bo več 
gradiva. Če ima kdo s tem težavo, naj mu  sporoči, potem pa jih bo obvestil. 
 
Vsem je zaželel lepo praznovanje 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.47 uri. 
 
 
    ZAPISNIČARKA:                                                                          PREDSEDUJOČI: 
      Mojca Ferjančič                                                             TADEJ BEOČANIN 
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